

Granollers Sardanista

per Miquel DOMENECH

Cloenda Granollers Ciutat Pubilla de la Sardana '76

El proppassat dijous dia 14, amb l'arribada de la Caravana de la Flama de la Sardana, i la Pubilla Universal de la Sardana '76, Marina Garrell i Traveria, i les Fadrides, Pepita Vilaró i Conxita Roura, varen donar fi a Granollers Ciutat Pubilla de la Sardana '76.

Recorregut que fou fet per la XII Caravana de la Flama de la Sardana, per la nostra ciutat: Avinguda Victòria, Alfons IV, Anselm Clavé, Marià Maspons, parada davant del Monument de la Sardana.

Ensesa de la Flama i amb l'actuació de la Cobla Infantil de Blanes, la coral va donar cloenda a Granollers Ciutat Pubilla '76.

Seguint el recorregut pel carrer Girona, Plaça Jaume I, Barri Lledoner, Avinguda Generalíssim, carrer València i finalment carretera de Caldes, per anar a Berga.

Diumenge, 17 d'abril, sortida a les 6 de la matinada des de la Telefònica, dels autocars per anar a Banyuls de la Marenda (CIUTAT PUBLILLA DE LA SARDANA 77).



24 D'ABRIL, DIA UNIVERSAL DE LA SARDANA

Dia 23: Festivitat de Sant Jordi, Patró de Catalunya

Mati, a les 12: A la Casa de Cultura Sant Francesc, Conferència - Colloqui, amb projecció audiovisual del Congrés de Cultura Catalana, als alumnes dels curssets de sardanes de les escoles de Granollers. Per aquest fi, vindran tres membres del Congrés, de la Campanya de Promoció Sardanista.

Tarda, Audició de Sardanes, a càrrec de la Cobla Laietana.

Dia 24, a les 12 del migdia

Al Casino de Granollers - Club de Ritme, Audició de Sardanes, a càrrec de la Cobla Principal de Granollers.

Tarda, a les 6, a la Casa de Cultura Sant Francesc, actuació de la Coral Joventut Sardanista de Puigreig.

1.ª part: Selecció de l'òpera rock Jesucrist Superstar.

2.ª part: Selecció de Cançons Populars i Sardanes.

«LA CAIXA» Ha abierto otra puerta Inauguración de la nueva Sucursal de Parets

El pasado dia 23, y dentro del plan de expansión que está llevando a cabo la CAJA DE PENSIONES PARA LA VEJEZ Y DE AHORROS, tuvo lugar en la vecina localidad de Parets el acto de inauguración de la nueva Sucursal ubicada en el sector del Ensanche.

Al acto asistieron, junto con altas personalidades de la Institución, la Corporación Municipi-

pal presidida por el Sr. Alcalde, la representación local de las Entidades culturales, recreativas y Deportivas, Banca y Ahorro y empleados de la Caixa de las sucursales vecinas.

En primer lugar, y abriendo el acto, tomó la palabra el nuevo Delegado de la Sucursal, D. Joaquín Solé, quien, en nombre propio y en el de sus compañeros, se ofreció a la población

personal y profesionalmente, haciendo hincapié en la voluntad de colaboración que les motivaba y manifestando su deseo de que se les considerara, ante todo, como unos amigos más en Parets.

A continuación, D. Antonio Pascual Olm, Subdirector de «la Caixa», de la Delegación General de Barcelona, Madrid y Andorra, tras una breve referencia histórica de Parets, se manifes-

tó en el sentido de que «la Caixa» no venía a Parets a competir sino a colaborar con todas las entidades de banca y ahorro en pro del desarrollo socio-económico de la población. Finalizó el acto, D. Mateu Grau, Alcalde de Parets, quien, en nombre de la población, dio la más cordial bienvenida a la Institución, corroborando las palabras del Sr. Pascual, y augurándole muchos éxitos en el cometido de la Entidad en beneficio de Parets.

